
Zápis č. 11 ze schůze OV Horní Stakory 
dne 2.12. 2019 od 17. 15  hod. v hasičské zbrojnici H.S. 

  

Přítomni:           P. Švestková, M. Rybář, V. Antoň, M. Štěpánek, J. Krejčí, ing. Mlejnek, J. Horák 

 Zastupitelé:     K. Blecha 

 

      

                  P. Švestková stručně podává informaci z předešlého zasedání MZ. 

 

O stavu projektové přípravy hasičské zbrojnice v H. Stakorech informuje K. Blecha. Dle ing. Šimona je započetí stavby,  

v případě vysoutěžení stavební firmou, reálné na jaře 2020.  OV žádá, za předpokladu realizace, o možnost zápůjčky 

bytu ve škole H. Stakory pro potřeby OV, SDH Horní Stakory a Spolku aktivních Matek po dobu stavebních prací na 

has. zbrojnici. 

  Další informací je stav přípravy na výstavbu odkanalizování H. Stakor a předpokládané zahájení. V návaznosti na 

začátek akce OV vznáší požadavek a žádá město na: 

    A) zpracování projektu rekonstrukce místních komunikací po skončení výstavby kanalizace v lokalitě : 

                                                            1)  okolo Haltýře ze silnice 3/2769 a zpět na silnici 3/2769 

                                                            2)  podél školy a bytovek 

                                                            3)  od přečerpávací stanice VaK k vodojemu 

   B) zahájení jednání s Krajským úřadem o realizaci projektu z roku 2012 - rekonstrukce silnice 3/2769 , po dokončení 

výstavby kanalizace v H. Stakorech 

        

            Vzhledem ke stížnostem místních občanů na znečištěnou cestu okolo školy směrem k Babě, pověřuje OV      

ing. Mlejnka k jednání se správním odborem na možnosti řešení této situace. 

 

 

    Konec jednání v 19.00 hod. 

Zapsala P. Švestková 

 

 


